
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 11. oktober 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 27
Vil ministeren kommentere henvendelsen af 1. oktober 2021 fra Bettina Hartmann, Bryg-
gen for Alle og facebookgruppen Nej tak til Soundboks-støj på Islands Brygge om gade-
støj fra store musikanlæg, der er til gene for beboere, jf. REU alm. del – bilag 11 og 
redegøre for gældende regler i forhold støj fra gademusikanter, der kan forstyrre fred og 
ro i beboernes boliger, og hvorfor disse regler angivelig ikke kan anvendes i forhold til 
støj fra store musikanlæg som f.eks. soundbox? Og er ministeren indstillet på at ændre 
lovgivningen, så den afspejler realiteterne i dag med støj fra store musikanlæg?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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